
  
    R O M Â N I A 

 JUDEŢUL BISTRIŢA-NĂSĂUD 
      CONSILIUL JUDEŢEAN 
    Nr. IC/13698 din 02.12.2013 
          

PROCES – VERBAL 
încheiat astăzi, 28 noiembrie 2013,  în şedinţa ordinară a  

Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud 
 
 Lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud din data 
de 28 noiembrie 2013 se desfăşoară în sala de şedinţe a Palatului Administrativ 
al Judeţului Bistriţa-Năsăud, începând cu ora 14ºº. 

Conform prevederilor Dispoziţiei Preşedintelui Consiliului Judeţean Bistriţa-
Năsăud nr. 277 din 22.11.2013 privind convocarea Consiliului Judeţean Bistriţa-
Năsăud în şedinţă ordinară la data de 28 noiembrie 2013, ora 14.00 consilierii 
judeţeni au fost convocaţi la şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Bistriţa-
Nãsãud din data de 28 noiembrie 2013, în scris, prin invitaţie, telefonic şi prin 
mass-media. 

Anunţul cu privire la proiectul ordinii de zi a fost afişat şi la sediul instituţiei 
şi pe site-ul www.portalbn.ro .   

* 
În sală este prezent domnul preşedinte Emil Radu Moldovan şi din totalul 

de 29 consilieri judeţeni în funcţie, sunt prezenţi 28 consilieri judeţeni.   
Este prezent la şedinţă şi domnul Iosif Redl secretarul judeţului. 
 

* 
Au fost invitate şi se află prezente persoane din aparatul de specialitate al 

Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud: Moldovan Florin Grigore – administrator 
public al judeţului; Tiniş Viorel – director executiv; Jurje Ana – şef serviciu; Deac 
Raluca – director executiv; Răscol Maria – consilier asistent; Vereş Paul – 
consilier principal; Purcoi Dan – consilier pricipal; Nemeş Graţiela – director 
Cabinet preşedinte; Sîngeorzan Ştefan şi Ivan Bogdan – consilieri peşedinte. 

În calitate de invitaţi mai participă: Fontul Delia Claudia – Director general 
Direcţia de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Judeţul Bistriţa-Năsăud, Mihuţ 
Daniel – director adjunct Camera Agricolă judeţeană Bistriţa-Năsăud, Tămăşoi 
Aurica – consilier Serviciul Public Comunitar de Evidenţă a Persoanelor al 
judeţului Bistriţa-Năsăud, Gavril Ţărmure – manager Centrul Judeţean pentru 
Cultură Bistriţa-Năsăud. 

Reprezentanţii mass-media.  
* 
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Domnul preşedinte Emil Radu Moldovan adresează salutări tuturor 
participanţilor şi declară deschisă şedinţa Consiliului Judeţean. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Sărut-mâinile, bună ziua stimaţi colegi. Mă bucur să vă revăd. Din totalul 
de 29 de consilieri judeţeni sunt prezenţi un număr de 28 şi cu permisiunea 
dumneavoastră înainte de a vă face cunoscut Proiectul ordinii de zi, v-aş supune 
atenţiei dumneavoastră aprobarea Procesului verbal al şedinţei ordinare din data 
de 28 octombrie 2013. Dacă sunt intervenţii? 
  Dacă nu deschidem procedura de vot, vă rog să votaţi. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Cu 26 de voturi „pentru” Procesul verbal a fost aprobat.  
 

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Ordinea de zi: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea execuției bugetare a 
Consiliului Județean Bistrița - Năsăud pentru trimestrul III al 
anului 2013 pe secțiunile de funcţionare şi de dezvoltare. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Statutului judeţului 
Bistriţa-Năsăud. 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 
organizare și funcționare al Centrului Județean pentru Cultură 
Bistrița-Năsăud. 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării organigramei şi 
statului de funcţii ale Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi 
Protecţia Copilului Bistriţa - Năsăud aprobate prin Hotărârea 
Consiliului Judeţean Bistriţa - Năsăud nr. 91/2013. 

5. Proiect de hotărâre privind modificarea Planului de ocupare a 
funcţiilor publice din cadrul aparatului de specialitate al 
Consiliului Judeţean Bistriţa - Năsăud aprobat prin Hotărârea 
Consiliului Judeţean Bistriţa - Năsăud nr. 71/2012 privind 
aprobarea Planului de ocupare a funcţiilor publice din cadrul 
aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Bistriţa - Năsăud 
pentru anul 2013. 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de ocupare a 
funcţiilor publice din cadrul aparatului de specialitate al 
Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud pentru anul 2014. 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de ocupare a 
funcţiilor publice din cadrul Direcţiei Generale de Asistenţă 
Socială şi Protecţia Copilului Bistriţa-Năsăud pentru anul 2014. 
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8. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de ocupare a 
funcţiilor publice din cadrul Serviciului Public Comunitar de 
Evidenţă a Persoanelor al judeţului Bistriţa-Năsăud pentru anul 
2014.  

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de ocupare a 
funcţiilor publice din cadrul Camerei Agricole Judeţene Bistriţa-
Năsăud pentru anul 2014.  

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului, 
Caietului de sarcini și Programului județean de transport public de 
persoane prin curse regulate pentru perioada 01.01.2014 - 
31.12.2019, în județul Bistrița-Năsăud. 

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea Contractului - cadru de 
delegare a gestiunii serviciului de transport public județean de 
persoane prin curse regulate, pentru perioada 01.01.2014 - 
31.12.2019, în județul Bistrița-Năsăud.     

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea constituirii comisiei 
paritare pentru asigurarea propunerilor de atribuire a serviciului 
de transport public de persoane prin curse regulate și a licențelor 
de traseu pentru transportul public de persoane prin curse 
regulate pe traseele județene. 

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului 
pentru efectuarea serviciului de transport public de persoane prin 
curse regulate speciale, în județul Bistrița-Năsăud. 

14. Proiect de hotărâre privind acordul de principiu al Consiliului 
Judeţean de asociere a judeţului Bistriţa-Năsăud cu unele unităţi 
administrativ - teritoriale din judeţ pentru înfiinţarea unei 
Asociaţii de Dezvoltare Intercomunitară în domeniul turismului. 

15. Proiect de hotărâre privind desemnarea unui reprezentant al 
Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud în Adunarea Generală a 
Acţionarilor a S.C. Lucrări Drumuri şi Poduri S.A. Bistriţa. 

16. Proiect de hotărâre privind numirea doamnei COTFAS 
LILIANA în funcţia publică de conducere de director executiv, prin 
detaşare, la Serviciul Public Comunitar de Evidenţă a Persoanelor 
al judeţului Bistriţa-Năsăud, pe o perioadă de 6 luni începând cu 
data de 01.12.2013. 

17. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al 
Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud şi al instituţiilor publice 
subordonate pe anul 2013. 

18. Diverse. 
* 
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Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Dacă sunt intervenţii din partea dumneavoastră? Dacă nu deschidem 
procedura de vot, vă rog să votaţi. 
  Cu 29 de voturi „pentru” Ordinea de zi a fost adoptată. Vă mulţumesc. 
  Intrăm în primul punct al ordinii de zi, Proiect de hotărâre privind 
aprobarea execuției bugetare a Consiliului Județean Bistrița - Năsăud 
pentru trimestrul III al anului 2013 pe secțiunile de funcţionare şi de 
dezvoltare. Comisia de administraţie, vă rog avizul. 

Mereuţă Mircea: - consilier judeţean – 
  Aviz favorabil. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Mulţumesc. Comisia economică. 

Stroe Iulian Cristian: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

  Vă mulţumesc. Comisia de cultură. 
  Bugnar Ramona: - consilier judeţean – 
  Aviz favorabil. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Comisia de urbanism. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Aviz favorabil. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Mulţumesc. Dacă sunt intervenţii? Dacă nu deschidem procedura de vot, vă 
rog să votaţi. 
  Cu 29 de voturi „pentru” Proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Mulţumesc. 

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Statutului judeţului 
Bistriţa-Năsăud. 

  Comisia de administraţie, vă rog avizul. 
Mereuţă Mircea: - consilier judeţean – 

  Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

  Mulţumesc. Comisia de urbanism. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  În Comisia de urbanism au fost formulate o serie de amendamente şi 
Proiectul de hotărâre a primit aviz favorabil cu aceste amendamente, respectiv: 

La Cap. IX. pct. 9.3 am considerat oportun să eliminăm nominalizarea 
asociaţiilor şi fundaţiilor din judeţul Bistriţa-Năsăud pentru a nu aplica un 
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tratament discriminatoriu şi să se menţioneze doar numărul acestora la nivelul 
judeţului Bistriţa-Năsăud. 

La Tabelul 14.5. la Proiecte propuse................ 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Dar scuzaţi-mă un moment că vă întrerup, dar cine.... dumneavoastră 

înţeleg că spuneţi că nu sunt prinse în Proiectul de statut, toate asociaţiile şi 
fundaţiile existente. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 

Da. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Păi, eu v-aş propune eventual amendamentul acesta de corectură, să 

vedem de unde le luăm şi să le trecem pe toate. Eu totuşi cred că ar trebui să le 
trecem în statut cu precizarea, şi eu sunt de acord cu dumneavoastră, nu am nici 
un interes şi nu cred că nimeni din această sală nu vrea să discrimineze pe 
cineva, şi v-aş propune dacă sunteţi de acord Comisia de urbanism ca 
amendamentul să fie făcut cu precizarea ca de la Registrul asociaţiilor şi 
fundaţiilor să fie prinse, conform comunicării oficiale de acolo. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 

Toate asociaţiile şi fundaţiile care sunt la nivel de judeţ. Da.  
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
E ok aşa?  
Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
Da, nu avem nimic împotrivă. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Bun, vă rog să continuaţi. 
Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
La Tabelul 14.5. la Proiecte propuse, comisia a considerat oportun să fie 

eliminată din coloană valoarea estimată a fiecărui proiect motivat de faptul că nu 
deţinem date concrete cu privire la cuantumul investiţiilor propuse, de asemenea 
să fie completat acest tabel cu Programul judeţean de dezvoltare a zonelor cu 
potenţial turistic, proiect de hotărâre pe care l-am depus la începutul anului şi 
faţă de care v-aţi manifestat disponibilitatea de a fi preluat inclusiv în strategie şi 
de ce nu şi în statut. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Rugămintea, nu am înţeles foarte bine aici, deci doriţi să fie completat 

cu...... 
Săsărman Monica: - consilier judeţean – 

  Da, cu Programul judeţean de dezvoltare a zonelor cu potenţial turistic.  
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

  Cu permisiunea dumneavoastră doamna preşedinte. În luna decembrie 
vom avea o şedinţă extraordinară în care vom discuta Strategia de dezvoltare a 
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judeţului care va fi o strategie în care vor fi cuprinse toate proiectele, nu numai 
din turism şi atunci eventual să prindem din strategie toate proiectele care vor fi 
aprobate de către Consiliul judeţean.  

Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Păi, în stategie în momentul de faţă sau tabelul pe care dumneavoastră, 
sau lista de proiecte pe care ne-o propuneţi, este preluată din Strategia de 
dezvoltare, lista cu propunerile de proiecte. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  În Strategia de dezvoltare încă nu avem. Nu avem strategia în domeniul 
turismului, care e aproape finalizată şi care va fi gata până la şedinţa din luna 
decembrie. 

Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Atunci am considerat oportun ca din propunerile la nivel de judeţ să facă 
parte şi acest program, nu influenţează cu absolut nimic. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  De acord dar eu vroiam să clarific ceea ce propuneţi dumneavoastră. Deci 
pe lângă ceea ce este propus eu cred că ar fi oportun, sigur decid colegii noştrii, 
ca din lista asta de proiecte despre care vorbiţi dumneavoastră să fie parte 
componentă toate proiectele care vor fi adoptate de către plenul Consiliului 
Judeţean în strategie care va fi nu cea care este supusă azi dezbaterii publice, că 
o parte din strategie este partea de turism. 

Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Păi atunci în tabel se poate menţiona următorul aspect: Propunerile sunt 
orientative urmând a fi completate cu proiectele din stategie şi atunci …. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  E în regulă. Vă rog să vă notaţi domnule secretar şi facem cu 
amendamentul respectiv. Mai departe, vă rog. 

Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Anexa 3 la statut se completează la punctele C,D,E şi F cu următoarea 
formulare “ premii sau disctincţii obţinute la nivel internaţional “.  

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  De acord. 

Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Atât, mulţumim. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Supun aprobării dumneavoastră, proiectul nr. 2 cu amendamentele făcute 
de Comisia de urbanism. Deschidem procedura de vot, vă rog să votaţi. 
  Cu 29 de voturi „pentru” Proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Mulţumesc. 

* 
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Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Următorul proiect, proiectul nr. 3 Proiect de hotărâre privind 

aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al Centrului 
Județean pentru Cultură Bistrița-Năsăud. 
Comisia de administraţie, vă rog avizul. 

Mereuţă Mircea: - consilier judeţean – 
  Comisia de administraţie dă aviz favorabil cu următoarele amendamente: 

1. Capitolul II, Atribuţii şi activităţi specifice, art. 6., alin.g şi alin.h, se 
completează şi vor avea următorul cuprins: 

g) editarea publicaţiilor de specialitate ale Centrului: „Revista Ilustrată” şi 
„Infinitezimal”, „Mişcarea literară”, colaborează cu Universitatea Babeş – 
Bolyai Cluj la editarea revistei „VERSO” şi de asemenea editează cărţi şi 
publicaţii, monografii, materiale promoţionale şi informative, cu caracter 
cultural, educativ şi tehnico-ştiinţific ; 

h) funcţionarea editurii Centrului cu denumirea de “Arcade” şi altor edituri, 
funcţionarea Societăţii Scriitorilor din judeţul Bistriţa-Năsăud, a Asociaţiei 
Meşteşugarilor, Asociaţiei Folcloriştilor, Asociaţiei de Arte Plastice şi 
Fotografie şi de asemenea sprijinirea celorlalţi artişti (meşteşugari, 
folclorişti, scriitori, artişti vizuali independenţi membrii ai asociaţiilor). 

 
2. Capitolul VI se modifică şi va avea denumirea „ ACTIVITATEA 

EDITORIALĂ” 
 

3. Art. 52  se modifică şi va avea următorul conţinut: 
 

(1)  Centrul Judeţean pentru Cultură Bistriţa-Năsăud are  scopul de a 
sprijini editarea unor lucrări de referinţă în domeniul literaturii, artei, ştiinţei, 
cercetării etc. 

(2) Va fi sprijinită editarea de opere literare, enciclopedii, dicţionare, 
monografii, albume, etc., singură sau în parteneriat cu instituţii specializate. 

(3) activitatea de editare se află în directa subordonare a managerului care 
va întocmi anual un plan editorial cu aprobarea Consiliului Consultativ; 

(4) Colectivul de editori este format din personal de specialitate din cadrul 
Centrului Judeţean pentru Cultură şi colaboratori; 

(5)  Programul editorial îşi propune următoarele obiective: 
a) promovează în plan editorial imaginea domeniilor culturale şi 

intelectuale româneşti, europene şi universale; 
b) editează volume încadrabile în spaţiul patrimoniului intelectual 

universal; 
c) identifică şi supune aprobării obiectivele specifice programului 

editorial; 
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d) asigură legături cu societăţile tipografice unde sunt realizate efectiv 
proiectele editoriale; 

e) analizează raportul cost/beneficii în cazul unor iniţiative de natură 
editorială; 

f) asigură implementarea, conform legislaţiei în vigoare, a fiecărui 
program/proiect propus. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Mulţumesc. Domnule preşedinte regulamentul acesta de cine a fost făcut? 
Ştiţi cumva de aparatul propriu sau de centru? 

Mereuţă Mircea: - consilier judeţean – 
  Nu, în colaborare cu............ 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Deci centrul a făcut regulamentul şi dumneavoastră l-aţi amendat. Comisia.  

Mereuţă Mircea: - consilier judeţean – 
  Da. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Bun, în regulă. Dacă mai sunt alte intervenţii? Dacă nu deschid procedura 
de vot, vă rog să votaţi. 
  Marc Vasile: - consilier judeţean – 
  Cu amendamente. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Cu amendamentele propuse. Nu ne putem permite să refuzăm o comisie. 
Mulţumesc pentru completare domnule Marc. 
  Cu 29 de voturi „pentru” Proiectul de hotărâre a fost adoptat.  
 

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
4.Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării organigramei 

şi statului de funcţii ale Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi 
Protecţia Copilului Bistriţa - Năsăud aprobate prin Hotărârea 
Consiliului Judeţean Bistriţa - Năsăud nr. 91/2013. 
  Comisia de administraţie, vă rog avizul. 

Mereuţă Mircea: - consilier judeţean – 
  Aviz favorabil. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Mulţumesc. Comisia economică. 

Stroe Iulian Cristian: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

  Mulţumesc. Dacă sunt intervenţii? Dacă nu deschidem procedura de vot, vă 
rog să votaţi 
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  Cu 28 de voturi „pentru” Proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Mulţumesc. 

* 
Mereuţă Mircea: - consilier judeţean – 

  Domnule preşedinte, o secundă vă rog. S-a strecurat aici o eroare la 
redactare la amendamentul iniţial. La punctul h) era vorba despre nemembrii ai 
asociaţiilor şi este redactat membrii. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Am înţeles. Cu precizarea pentru procesul verbal, corectura făcută de 
domnul preşedinte. Nemembrii. 

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
5. Proiect de hotărâre privind modificarea Planului de ocupare a 

  funcţiilor publice din cadrul aparatului de specialitate al Consiliului 
Judeţean Bistriţa - Năsăud aprobat prin Hotărârea Consiliului Judeţean 
Bistriţa - Năsăud nr. 71/2012 privind aprobarea Planului de ocupare a 
funcţiilor publice din cadrul aparatului de specialitate al Consiliului 
Judeţean Bistriţa - Năsăud pentru anul 2013. 
  Comisia de administraţie, vă rog avizul. 

Mereuţă Mircea: - consilier judeţean – 
  Aviz favorabil. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Mulţumesc. Comisia economică. 

Stroe Iulian Cristian: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

  Mulţumesc. Intervenţii? Dacă nu sunt intervenţii deschidem procedura de 
vot, vă rog să votaţi. 
  Cu 29 de voturi „pentru” Proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Mulţumesc. 

* 
 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de ocupare a 
funcţiilor publice din cadrul aparatului de specialitate al 
Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud pentru anul 2014. 
Comisia de administraţie, vă rog avizul. 
Mereuţă Mircea: - consilier judeţean – 

 Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

 Mulţumesc. Comisia economică. 
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Stroe Iulian Cristian: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

  Mulţumesc. Intervenţii? Dacă nu sunt intervenţii deschidem procedura de 
vot, vă rog să votaţi. 
  Cu 29 de voturi „pentru” Proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Mulţumesc. 

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

    7. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de ocupare a 
funcţiilor publice din cadrul Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi 
Protecţia Copilului Bistriţa-Năsăud pentru anul 2014. 

Comisia de administraţie, vă rog avizul. 
Mereuţă Mircea: - consilier judeţean – 

 Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

 Mulţumesc. Comisia economică. 
Stroe Iulian Cristian: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

  Mulţumesc. Intervenţii? Dacă nu sunt intervenţii deschidem procedura de 
vot, vă rog să votaţi. 
  Cu 28 de voturi „pentru” Proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Mulţumesc.  
  Sper să fie un antrenament pentru că ne aşteapă o lună foarte grea cu 
descentralizarea şi cu toate ROF-urile şi cu planurile. O să avem cred că zile de 
petrecut împreună aici. 

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
8. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de ocupare a 

funcţiilor publice din cadrul Serviciului Public Comunitar de Evidenţă a 
Persoanelor al judeţului Bistriţa-Năsăud pentru anul 2014.  

Comisia de administraţie, vă rog avizul. 
Mereuţă Mircea: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc. Comisia economică. 
Stroe Iulian Cristian: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
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Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc. Intervenţii? Dacă nu sunt intervenţii deschidem procedura de 

vot, vă rog să votaţi. 
 Cu 29 de voturi „pentru” Proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

Mulţumesc.  
* 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
9. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de ocupare a 

funcţiilor publice din cadrul Camerei Agricole Judeţene Bistriţa-Năsăud 
pentru anul 2014.  

 Comisia de administraţie, vă rog avizul. 
Mereuţă Mircea: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc. Comisia economică. 
Stroe Iulian Cristian: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc. Intervenţii? Dacă nu sunt intervenţii deschidem procedura de 

vot, vă rog să votaţi. 
 Cu 29 de voturi „pentru” Proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

Mulţumesc.  
* 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
10.Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului, 

Caietului de sarcini și Programului județean de transport public de 
persoane prin curse regulate pentru perioada 01.01.2014 - 31.12.2019, 
în județul Bistrița-Năsăud. 

 Comisia de administraţie, vă rog avizul. 
Mereuţă Mircea: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Comisia de urbanism. 
Săsărman Monica: - consilier judeţean – 

 Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc. Intervenţii? Dacă nu sunt intervenţii deschidem procedura de 

vot, vă rog să votaţi. 
 Cu 29 de voturi „pentru” Proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

Mulţumesc.  
* 
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Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
11.Proiect de hotărâre privind aprobarea Contractului - cadru de 

delegare a gestiunii serviciului de transport public județean de 
persoane prin curse regulate, pentru perioada 01.01.2014 - 
31.12.2019, în județul Bistrița-Năsăud.     

 Comisia de administraţie, vă rog avizul. 
Mereuţă Mircea: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Comisia de urbanism. 
Săsărman Monica: - consilier judeţean – 

 Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc. Intervenţii? Dacă nu sunt intervenţii deschidem procedura de 

vot, vă rog să votaţi. 
 Cu 26 de voturi „pentru” şi „o abţinere” Proiectul de hotărâre a fost 

adoptat. Mulţumesc.  
* 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
12. Proiect de hotărâre privind aprobarea constituirii Comisiei 

paritare pentru asigurarea propunerilor de atribuire a serviciului de 
transport public de persoane prin curse regulate și a licențelor de 
traseu pentru transportul public de persoane prin curse regulate pe 
traseele județene. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Comisia de urbanism, avizul. 
Săsărman Monica: - consilier judeţean – 

 Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

 Aici este o greşeală la colegii mei, de aţi scos Comisia de administraţie? 
 Nu aţi avut-o Comisia de administraţie? 

Mereuţă Mircea: - consilier judeţean – 
 Nu. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
 Doar urbanismul. Intervenţii? Dacă nu sunt intervenţii deschidem 

procedura de vot, vă rog să votaţi. 
 Cu 27 de voturi „pentru”, 1 vot „împotrivă” şi „o abţinere” Proiectul 

de hotărâre a fost adoptat. Mulţumesc.  
* 
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Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
13. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului pentru 

efectuarea serviciului de transport public de persoane prin curse 
regulate speciale, în județul Bistrița-Năsăud. 

 Comisia de administraţie, vă rog avizul. 
Mereuţă Mircea: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Comisia de urbanism. 
Săsărman Monica: - consilier judeţean – 

 Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

 Intervenţii? Dacă nu sunt intervenţii deschidem procedura de vot, vă rog să 
votaţi. 

 Cu 29 de voturi „pentru” Proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Mulţumesc.  

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

 14. Proiect de hotărâre privind acordul de principiu al Consiliului 
Judeţean de asociere a judeţului Bistriţa-Năsăud cu unele unităţi 
administrativ-teritoriale din judeţ pentru înfiinţarea unei Asociaţii de 
Dezvoltare Intercomunitară în domeniul turismului. Înainte de a cere 
avizul Comisiei de administraţie aş vrea să fac unele precizări. În prima etapă s-a 
făcut studiul de prefezabiliate pentru zona Văii Bârgăului-Tihuţa-Colibiţa, în 
momentul de faţă este în lucru şi e aproape de finalizare, termen săptămâna 
viitoare pentru celelalte două zone, Valea Someşului şi Valea Sălăuţei şi rămâne 
ca în urma consultărilor cu Direcţia de dezvoltare durabilă şi proiecte europene, 
Ministerul fondurilor, să vedem dacă rămânem la decizia de a adera la ADI-ul pe 
care îl vom constitui cu aceste unităţi administrative şi celelalte comune sau vom 
face o Asociaţie de dezvoltare intercomunitară separat să vedem care va fi mai 
mare oportunitatea şi posibilitatea de a obţine şi finanţările europene necesare. 

 Comisia de administraţie, vă rog avizul. 
Mereuţă Mircea: - consilier judeţean – 
Comisia de administraţie a dat aviz favorabil, iar în completare un 

amendament, să fie cuprinsă şi Comuna Dumitriţa. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

   Avem acordul comunei? 
Mereuţă Mircea: - consilier judeţean – 

    Da. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

    Ok. Comisia economică. 
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Stroe Iulian Cristian: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

    În regulă. Intervenţii? Domnul Coman. 
    Coman Samuel Leon: - consilier judeţean – 
     O intervenţie scurtă aş vrea. Ar trebui să salutăm sigur începerea 
demersurilor pentru promovarea turistică a judeţului. În 23 de ani după cum bine 
am văzut nu am avut un proiect bine structurat de promovare a turismului ceea 
ce, cum să vă spun, dă o notă proastă celor care au fost înaintea noastră. Nu se 
poate să nu gândeşti în 23 de ani un proiect de promovare a turismului. Am 
apreciat ceea ce aţi spus că se pregăteşte până în luna decembrie o strategie 
judeţeană de promovare a turismului şi e un lucru pozitiv, îl aşteptăm cu interes 
mai ales că şi eu sunt interesat de domeniu. V-am spus acum o jumătate de an 
că am văzut proiecte în alte judeţe bine puse la punct, unele pe fonduri 
europene şi am depus chiar la domnul administrator un proiect de vreo 3 luni de 
zile, sper că s-a şi inspirat puţin din el şi aşteptăm să vedem ceva pozitiv în 
domeniul acesta. Am înţeles de la doamna Mica Oprea că se încearcă crearea 
unui Centru judeţean de promovare a turismului. Ceva de genul a celui care 
există în Bistriţa? 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
    Domnule consilier la momentul oportun şi această strategie care este parte 
componentă a Strategiei de dezvoltare, vă va fi supusă atenţiei fiecăruia dintre 
dumneavoastră. Chiar astăzi în comitetul de monitorizare a proiectelor europene, 
am purtat o discuţie cu colegii mei, pentru că începem să lucrăm la exerciţiul 
financiar 2014-2020 şi avem două lucruri care trebuie să le discutăm cu primăria 
municipiului Bistriţa, pentru că nu vreau să suprapunem pe aceleaşi proiecte 
ţinând cont că suntem eligibili ambele instituţii pe Programul operaţional regional 
şi atunci din discuţie trebuie să vedem cu Primăria Bistriţa dacă se va ocupa 
Primăria Bistriţa de un centru de afaceri, un incubator de afaceri care poate fi 
eligibil în următoarea perioadă. Dacă o fac ei nu are rost să o facem şi noi şi de 
aemenea vorbim de acest centru la care făceaţi trimitere şi dumneavoastră, dacă 
în asociere, sau una dintre entităţi va face un centru de promovare a turismului 
la întreg judeţul, unul cu mult mai dezvoltat decât funcţionează în momentul de 
faţă într-o sală pe Dornei, acel centru de informare turistică. În strategie avem 
prins acest lucru şi urmează ca pe cele două tipuri de proiecte, să facem o 
discuţie cu primarul municipiului Bistriţa, cu Consiliul local pentru a nu depune 
aceleaşi proiecte şi Consiliul judeţean şi Consiliul local Bistriţa la ADR-Nord Vest. 
Sunt convins că domnul administrator s-a inspirat serios din proiectul 
dumneavoastră aici şi din al doamnei Monica. 
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Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
    Domnule preşedinte nu vreau să fiu răutăcioasă pentru că este şi postul 
Crăciunului, dar vreau să vă spun că aceeaşi notă proastă o meritaţi 
dumneavoastră……. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
    Dar v-aş ruga dacă puteţi la declaraţii politice. 

Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
    În primăvară aţi votat împotriva unui Proiect de hotărâre ……………….. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
   Doamna consilier nu sunteţi la subiect. 

Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
    Era pe proiect. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
    Am rugămintea, haideţi, declaraţiile politice le lăsăm la final. 

Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
    Mulţumesc. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
   Totuşi ţin la unitatea dreptei nu la dezbinarea ei. Era o glumă doar, era 
doar o glumă. Dacă mai sunt alte intervenţii? Da, vă rog domnule Urîte. 
  Urîte Florin Radu: - consilier judeţean – 
  Cred că ar arăta bine dacă s-ar cupla şi Lunca Ilvei, Rodna, Valea Blaznei 
cu Valea Vinului, adică cred că......... 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Am precizat că se lucrează. Până în 10 decembrie avem zona de Valea 

Someşului – Ilve şi ............. 
  Urîte Florin Radu: - consilier judeţean – 
  Şi strategia prevede inclusiv conexiunea ........... 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Şi Valea Sălăuţei, deci toată Valea Sălăuţei şi toată Valea Someşului şi a 
Ilvelor şi de asemenea nu am avut resurse, dar alt tip de turism ca Drumul 
vinului sau alte tipuri de promovare o să le facem în celelalte zone care nu au 
atracţie din punct de vedere a reliefului turistic. Dacă nu mai sunt alte intervenţii 
deschidem procedura de vot. 

 Cu 24 de voturi „pentru” Proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Mulţumesc.  

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
15. Proiect de hotărâre privind desemnarea unui reprezentant al 

Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud în Adunarea Generală a 
Acţionarilor a S.C. Lucrări Drumuri şi Poduri S.A. Bistriţa. Domnul 
vicepreşedinte Popescu în aprilie când a fost, sau mă rog, în termenul de 15 zile 
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şi-a depus demisia, e o eroare umană că în şedinţele trecute nu a fost desemnat 
un alt reprezentant în AGA la S.C. Lucrări Drumuri şi Poduri S.A. şi datorită 
acestui fapt Proiectul de hotărâre se află atât de târziu pe ordinea de zi, ţinând 
cont şi de reuniunile semestriale ale AGA şi am văzut-o atunci când trebuia să se 
convoace AGA.  

 Comisia de administraţie. 
Mereuţă Mircea: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Comisia de urbanism, avizul. 
Săsărman Monica: - consilier judeţean – 

 Comisia de urbanism a acordat aviz nefavorabil pentru că..... 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

  Nu mai trebuie să explicaţi pentru că am înţeles, mulţumim. 
Săsărman Monica: - consilier judeţean – 

  Trebuie să explic ca să vedeţi de ce. În cadrul comisiei nu s-au lămurit 
aspectele care ţin de eliberarea din funcţie a domnului Popescu Dorin Grigore. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Demisie. 

Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Păi atunci dacă este vorba de demisie, art. 1 ar trebui reformulat şi să se 
spună în felul următor “se ia act de demisia din calitatea de reprezentant al AGA 
al domnului Dorin Popescu şi se declară vacant”, ori noi vorbim în proiect de 
eliberare din funcţie. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Domnul secretar este de acord cu corectura propusă de către Comisia de 
urbanism.  

Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Păi vedeţi nu aveam motive să-l eliberăm din funcţie.  

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Am înţeles. Eu am înţeles că vreţi să-l ţineţi însărcinat. Cu amendamentul 
făcut de doamna consilier judeţean Monica Săsărman aştept propuneri pentru 
desemnarea unui reprezentant. Domnule vicepreşedinte Popescu, vă rog. 
  Grigore Dorin Popescu: - consilier judeţean – 
  Din partea grupului Partidului Naţional Liberal o propun pe doamna Mirela 
Cîrcu. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Nu ştiu avem aşa grup aici în consiliu? Cu rugămintea să faceţi precizarea 
clară că nu exisă un asemenea grup pentru că o să ne atace cineva în 
contencios. 
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  Grigore Dorin Popescu: - consilier judeţean – 
  Care bineînţeles că face parte cu onoare din USL. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Bun. Alte propuneri? Dacă nu sunt, atunci vot secret. Supun votului 
dumneavoastră această propunere cu precizarea că este vot secret. 

 Cu 21 de voturi „pentru” şi 2 abţineri doamna Cîrcu Mirela Maria este 
noul reprezentant al CJBN în AGA S.C. Lucrări Drumuri şi Poduri S.A. Bistriţa. 

 Supun aprobării dumneavoastră Proiectul de hotărâre în integralitatea lui 
cu amendamentul făcut  în sprijinul dreptei de doamna Monica Săsărman. Vă rog 
să votaţi. 

Cu 25 de voturi „pentru” şi „o abţinere” Proiectul de hotărâre a fost 
adoptat. Mulţumesc.  

 
* 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
16. Proiect de hotărâre privind numirea doamnei COTFAS LILIANA 

în funcţia publică de conducere de director executiv, prin detaşare, la 
Serviciul Public Comunitar de Evidenţă a Persoanelor al judeţului 
Bistriţa-Năsăud, pe o perioadă de 6 luni începând cu data de 
01.12.2013. 

 Comisia de administraţie, vă rog avizul. 
Mereuţă Mircea: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

 Intervenţii? Dacă nu sunt intervenţii deschidem procedura de vot, tot cu 
precizarea că este vot secret, vă rog să votaţi. 

 Cu 29 de voturi „pentru” Proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Mulţumesc.  

 
Intră în sală domnul consilier judeţean Curteanu Eugen Dicones şi participă la 

vot. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte –  

 Supun aprobării dumneavoastră Proiectul de hotărâre în integralitatea lui. 
 Deschidem procedura de vot, vă rog să votaţi. 
 Cu 30 de voturi „pentru” Proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

Mulţumesc.  
  Bine aţi venit domnule Curteanu. 

Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean – 
  Bine v-am găsit. 

* 
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Emil Radu Moldovan: - preşedinte –  
17. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al 

Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud şi al instituţiilor publice 
subordonate pe anul 2013. 
Comisia de administraţie, vă rog avizul. 

Mereuţă Mircea: - consilier judeţean – 
  Aviz favorabil. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Mulţumesc. Comisia economică. 

Stroe Iulian Cristian: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

  Vă mulţumesc. Comisia de cultură. 
  Bugnar Ramona: - consilier judeţean – 
  Aviz favorabil. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Comisia de urbanism. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Aviz nefavorabil, cu 5 voturi pentru aviz nefavorabil şi 1 vot împotrivă. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Mulţumesc. Dacă sunt intervenţii? Dacă nu deschidem procedura de vot, vă 
rog să votaţi. 
  Cu 22 de voturi „pentru”, 1 vot împotrivă şi 6 abţineri  Proiectul de 
hotărâre a fost adoptat. Mulţumesc. 
  Dacă la Diverse sunt intervenţii? 
  Da, vă rog doamna Săsărman. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Mulţumesc domnule preşedinte. Astăzi Comisia de urbanism a hotărât ca 
săptămâna viitoare în data de 05.12.2013 la ora 15.00 să se întrunească pentru 
a discuta Strategia de dezvoltare a judeţului şi pe această cale toţi colegii sau 
toate persoanele care vor să participe sunt bine venite. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Da. Alte intervenţii? Domnul consilier Coman, vă rog. 
  Coman Samuel Leon: - consilier judeţean – 
  Un aspect legat de autocarele, autobuzele care circulă în judeţ. Eu cred că 
ar trebui să ne propunem încet să avem criterii mai stricte legate de dotările 
acestor autocare. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Ne depăşeşte. 
  Coman Samuel Leon: - consilier judeţean – 
  Da, dar să le şi respectăm. 
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Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Domnule Coman deci tot ce ţine de traseele judeţene şi transportul 
judeţean în regulamentul pe care astăzi l-am aprobat este prevăzut, dar de 
celelalte autocare, microbuze sau alte lucruri este Autoritatea Rutieră Română 
care are atribuţii. Noi nu avem atribuţii. Sunt probleme, subscriu la ceea ce 
spuneţi. 
  Coman Samuel Leon: - consilier judeţean – 
  Sunt autocare care nu au dotările suficiente, numai curse care există în 
judeţ şi oamenii sunt nemulţumiţi, Bistriţa-Năsăud de exemplu. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Vă pot face o propunere? La o şedinţă de Birou politic al PNL să-l contactaţi 
pe domnul Armean Marius să-i transmiteţi în mod direct. Tot sub formă de 
glumă. 
  Dacă nu mai sunt alte intervenţii mi-aş permite ca în numele colegilor mei 
din executiv să vă invit pe dumneavoastră pe toţi, duminică la ora 12.30, vor 
avea loc festivităţile prilejuite de sărbătorirea Zilei Naţionale a României unde 
este implicat pentru prima dată şi Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud, manifestări 
care vor avea cu totul altă amploare decât au făcut până acuma şi vreau să-i 
mulţumesc domnului vicepreşedinte Pugna, vreau să-i mulţumesc domnului 
director Ţărmure şi Centrului Judeţean pentru Cultură Bistriţa-Năsăud care au 
preluat această sarcină de a organiza şi de a da altă amploare acestor 
manifestări. 

Vă doresc o după masă plăcută şi vă mulţumesc pentru prezenţă. 
Declar şedinţa închisă. 

* 
 

Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 
 
 
 

    P R E Ş E D I N T E,    SECRETARUL JUDEŢULUI, 
EMIL RADU MOLDOVAN                         Iosif Redl 

 
 
 
 
 
 
Întocmit:  
Consilier asistent Răscol Maria 


